
Zápis z komise školství ze dne 14. 11. 2022 

 

1. Zahájení  – předseda komise Ing. Radek Petráň zahájil setkání přivítáním účastníků. 

Na 1. zasedání komise školství přišel členy přivítat a pozdravit také pan starosta Pavel Žďárský, který 

uvedl, že se těší na vzájemnou spolupráci. 

Na zasedání komise se řádně omluvily tři členky, viz prezenční listina. 

Předseda komise přivítal a představil nové členky, kterými jsou: 

Bc. Pavla Muchková – ředitelka MŠ Albrechtická, která byla na základě úspěchu v konkurzním řízení 

jmenována do funkce Radou MČ od 1. 7. 2022 

Mgr. Eva Kulichová – ředitelka ZŠ Praha – Kbely, která byla na základě úspěchu v konkurzním řízení 

jmenována do funkce Radou MČ od 13. 10. 2022 

Dále předseda komise přednesl vizi fungování a podstatu komise školství a tím je především 

propojení a vzájemná přímá komunikace Městské části  X  Základní škola  X  Mateřské školy  X  SRPŠ a 

SRPDŠ  X  organizace zajišťující vzdělávání a výchovu kbelských dětí (Cestička, CoByDup). 

  

2. MŠ Albatros 

Paní místostarostka Ivana Šestáková informovala komisi, že Městská část předpokládá otevření nové 

MŠ na podzim 2023. 

Nyní bude probíhat výběrové řízení na gastro a interiér. 

Následovat bude předání budovy od firmy Skanska, což by mělo proběhnout nejpozději v březnu 

2023. 

Paní místostarostka s úsekem školství zajistí informace a možnosti týkající se vyhlášení pozdějšího 

přijímacího řízení mimo řádný termín. 

 

3. ZŠ Praha - Kbely 

Paní ředitelka informovala komisi o nastavené vzájemné spolupráci s mateřskými školami, které za 

základní školu zajišťuje zástupkyně pro 1. – 3. ročníky Mgr. Jarmila Rambousková. 

Dále paní ředitelka informovala o spolupráci ZŠ a společnosti META, o.p.s. pro podporu příležitostí ve 

vzdělávání v souvislosti se vzděláváním a začleňováním ukrajinských dětí, které se u nás ocitly díky 

válečnému konfliktu na Ukrajině. 

Vzhledem k aktuálnímu řešení kyberšikany prostřednictvím platformy Instagram budou pro žáky ZŠ a 

jejich rodiče připravovány přednášky týkající se tohoto problému. Spolupráci v tomto nabídlo Kulturní 

a rodinné centrum CoByDup v rámci jejich programu: „Co dělat, když…“ 

Navýšení kapacity ZŠ – paní ředitelka přednesla vizi na rekonstrukci budovy družiny, která by se 

mohla zkapacitnit a tím vytvořit budovu pro všechny první ročníky včetně jídelny (výdejny), nultý 

ročník, družinu a zázemí pro třídní učitelky.  



Toto řešení by umožnilo prvňáčkům, nultému ročníku a zároveň i rodičům dětí mnohem snazší 

přechod a adaptaci na školní prostředí a školní docházku. 

Dne 15. 11. 2022 se konají na ZŠ třídní schůzky. 

Dne 29. 11. 2022 se konají volby do výkonného výboru, kontrolní komise a stravovací komise. Volby 

proběhnou v rámci členské schůze SRPŠ v 18:30 v jídelně staré budovy ZŠ Praha – Kbely. 

Školská RADA – v lednu 2023 skončí tříleté volební období a bude tedy nezbytné vyhlásit volby. 

Termín voleb bude určen ideálně současně s termínem třídních schůzek. 

 

 
 

Zápis vyhotovila: Martina Pavlátová, Dis. 


